
Protokół Nr 31/2013 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca �wi�tokrzyskiego 

w dniu 13 listopada 2013 r. godz. 13.30 – 14.25 

Obradom przewodniczył Przewodnicz�cy Komisji  - mgr Maciej Kuszewski, 

1. Lista obecno�ci – w zał�czeniu. 

2. Sprawy wynikaj�ce z porz�dku obrad: 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

Porz�dek posiedzenia: 

I. Opiniowanie projektów uchwał 

na sesj� RM w dniu 18 listopada 

2013 r. w sprawie:  

- zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

oraz preliminarza wydatków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca 

�wi�tokrzyskiego 

- Programu współpracy Gminy Ostrowiec 

�wi�tokrzyski z organizacjami 

pozarz�dowymi i innymi podmiotami 

prowadz�cymi działalno�� po�ytku 

publicznego w latach 2014-2015 

Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej – Pan 

Stanisław Choinka przedstawił projekt uchwały. 

Wyja�nił, �e plan kontroli i preliminarz wydatków 

został szczegółowo przedstawiony w zał�cznikach 

nr 1 i 2 do projektu uchwały.    

Członkowie komisji pozytywnie, jednogło�nie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

oraz preliminarza wydatków Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Ostrowca �wi�tokrzyskiego (projekt 

uchwały w zał�czeniu do protokołu) .

Zast�pca Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych – Pan Andrzej Kryj wyja�nił, 

�e zgodnie z ustaw� o działalno�ci po�ytku 

publicznego i wolontariacie, Rada Miasta 

do 30 listopada ka�dego roku ma obowi�zek 

uchwalenia programu współpracy z organizacjami 

pozarz�dowymi. Tegoroczny program jest podobny 

do programu z lat poprzednich, jednak zaszły pewne 

zmiany. Wskutek tego, �e w dwóch etapach 

konsultacji z organizacjami pozarz�dowymi 

zgłoszone zostały wnioski, by w celu zapewnienia 

stabilno�ci programu, miał on charakter dłu�szy ni�
1 rok, program został przygotowany na lata 

2014-2015. Ponadto, w przedstawianym projekcie 

uchwały nie ograniczono katalogu zada�
publicznych, tak wi�c program zawiera cały katalog 

zada� wymieniony w ustawie. W pierwszej 

kolejno�ci jednak b�d� brane pod uwag�
prowadzenie �wietlic �rodowiskowych, prowadzenie 

noclegowni dla m��czyzn i Centrum Integracji 

Społecznej. 

�rodki zaplanowane na realizacj� programu 
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II. Informacja dotycz�ca działa� Gminy 

Ostrowiec �wi�tokrzyski w zakresie 

kultury w 2013 r.  

wynosz� 980 tys. zł, jednak mog� si� jeszcze znale��
�rodki dodatkowe na jego realizacj�. Organizacje 

b�d� mogły otrzyma� �rodki poprzez udział 

w konkursach ogłaszanych przez Prezydenta Miasta. 

�rodków przeznaczonych na realizacj� programu nie 

mo�na rozdysponowa� w sposób inny ni� poprzez 

ogłoszenie otwartych konkursów. Zast�pca 

Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

– Pan Andrzej Kryj nadmienił, �e w Urz�dzie 

Marszałkowskim ostrowiecki program współpracy 

z organizacjami pozarz�dowymi przedstawiany jest 

jako wzorcowy.  

Przewodnicz�cy Komisji – Pan Maciej Kuszewski 

stwierdził, �e przedstawiony program przygotowany 

jest w sposób przejrzysty, profesjonalny i wychodzi 

naprzeciw oczekiwaniom organizacji 

pozarz�dowych. 

Radny Robert Martynowski zwrócił si� z pro�b�
o wyja�nienie, z czego wynika kwota przeznaczona 

na realizacj� programu (980 tys. zł). W odpowiedzi 

na to pytanie, Zast�pca Naczelnika Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych – Pan Andrzej Kryj 

wyja�nił, �e kwota ta wynika z ograniczonego 

bud�etu Gminy, jednak w porównaniu z innymi 

samorz�dami jest to kwota, której nie nale�y si�
wstydzi�. 

Członkowie komisji pozytywnie, jednogło�nie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie Programu 

współpracy Gminy Ostrowiec �wi�tokrzyski 

z organizacjami pozarz�dowymi i innymi 

podmiotami prowadz�cymi działalno�� po�ytku 

publicznego w latach 2014-2015 (projekt uchwały 

w zał�czeniu do protokołu)  

Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury – Pani 

El�bieta Baran poinformowała, �e w Miejskim 

Centrum Kultury zatrudnionych jest obecnie 

25 pracowników etatowych. Z sekcjami, klubami, 

zespołami i grupami pracuje 13 instruktorów. 

W 2013 roku do listopada  Miejskie Centrum 

Kultury zorganizowało 40 koncertów. Na szczególn�
uwag� zasługuj� koncerty organizowane w ramach 

Dni Ostrowca (koncert Raya Wilsona, koncert 

Andrzeja Cierniewskiego i koncert Haliny 

Kunickiej), jak równie� koncerty w ramach 

Festiwalu Wielki Ogie� (koncert Michała Jelonka 

i koncert Eric Gales Band). W lipcu w ramach 

II Weekendu Melomana w Ostrowcu 

�wi�tokrzyskim wyst�piła grupa szwedzkich 

muzyków, natomiast we wrze�niu podczas IX Dni 

Muzyki odbył si� koncert Vadima Brodskiego 

i Przyjaciół z udziałem Królewskiej Orkiestry 
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Symfonicznej w Warszawie. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury – Pani 

El�bieta Baran poinformowała �e w 2013 roku 

odbyło si� 10 spektakli zorganizowanych przez 

MCK. Szczególn� uwag� nale�y tutaj zwróci�
na opery: „Cyrulik Sewilski” i „Nabucco”. Dyrektor 

Miejskiego Centrum Kultury nadmieniła, 

�e spektakle te cieszyły si� du�ym zainteresowaniem 

mieszka�ców, co sprawiło, �e koszty ich organizacji 

zostały praktycznie pokryte z wpływów z biletów. 

Ponadto, w 2013 roku odbyło si� 9 wernisa�y m.in. 

wystawa plenerowa „Huta w starej fotografii”, 

wystawa fotografii Aleksandra Salija oraz 

IX Doroczna Wystawa Fotoklubu. Z cz��ci� tych 

wydarze� zwi�zane s� wydawnictwa Miejskiego 

Centrum Kultury, których w tym roku ukazało si� 6. 

S� to m.in.: album fotograficzny Aleksandra Salija 

pt. „�lady pami�ci”, album Fotoklubu, oraz wydane 

z okazji Roku Powstania Styczniowego: „Epizody 

Powstania Styczniowego w okolicach Ostrowca 

�wi�tokrzyskiego w 150. rocznic� wybuchu” 

i „Pami�tniki Władysława Zapałowskiego z roku 

1863-1870”. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury – Pani 

El�bieta Baran zwróciła równie� uwag�
na to, �e powstała Młodzie�owa Akademia Kultury 

oraz zało�ono zespół ta�ca ludowego, który ma ju�
za sob� wyst�p w partnerskim mie�cie Ostrowca 

�wi�tokrzyskiego – Gennevilliers we Francji. 

Ponadto, w kinie Etiuda, oprócz codziennych 

seansów filmowych, odbywały si� spotkania 

Artystycznego Klubu Filmowego, jak równie�
zorganizowano kolejn� edycj� Festiwalu Filmów 

Rosyjskich „Sputnik nad Polsk�”. 

Pani Dyrektor El�bieta Baran poinformowała 

równie�, �e w ostatnich dniach Galerii Fotografii 

Miejskiego Centrum Kultury przekazanych zostało 

2600 szklanych negatywów zdj�� pochodz�cych 

z lat 50 – tych i 60 – tych ubiegłego wieku. 

Je�li za� chodzi o sekcje, w 2013 roku zespół „Pod 

Wiatr” wydał swoj� drug� płyt�, natomiast Chór 

Nauczycielski Coro Cantorum zamierza nagra� płyt�
z kol�dami. Nale�y zwróci� równie� uwag�
na sukcesy wokalistek z sekcji prowadzonej przez 

Pana Ryszarda Gór� oraz wydanie płyty przez Pana 

Andrzeja Chochoła. Znakomicie radzi sobie sekcja 

modelarska, której członkowie zdobywaj� medale w 

konkursach organizowanych w całym kraju, jak 

równie� sekcja BMX, której zawodnik zaj�ł 
pierwsze miejsce w zawodach.  

Pani El�bieta Baran – Dyrektor Miejskiego Centrum 

Kultury przypomniała, �e rok 2013 upłyn�ł pod 

znakiem Roku Powstania Styczniowego i wiele 
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wydarze� organizowanych przez Miejskie Centrum 

Kultury było zwi�zanych z jego obchodami. 

Pani Jolanta Chwałek – Dyrektor Biura Wystaw 

Artystycznych poinformowała, �e z planu 

działalno�ci przyj�tego na 2013 rok, pozostała 

do zrealizowania jedna wystawa i spotkanie przy 

wigilijnym stole, które zaplanowane s� na grudzie�. 
Wszystkie pozostałe wystawy zostały 

zorganizowane, do wszystkich zostały wydane 

katalogi. Nale�y zwróci� uwag� na to, �e ka�dy 

z artystów zostawia jedn� ze swoich  prac 

do zbiorów BWA, przez co Biuro Wystaw 

Artystycznych stale powi�ksza swój maj�tek. 

Poza działalno�ci� wystawiennicz�, Biuro Wystaw 

Artystycznych prowadziło warsztaty do ka�dej 

wystawy i zaj�cia dla ka�dej grupy wiekowej, jak 

równie� dla Uniwersytetu Trzeciego Wieku.  

W zaj�ciach tych wzi�ło udział 4,5 tys. dzieci 

i 1,7 tys.  osób starszych.  

Biuro Wystaw Artystycznych współpracuje 

z Miejskim Centrum Kultury i Biurem Wystaw 

Artystycznych, ponadto przygotowuje programy 

i warsztaty dla Socjoterapeutycznych �wietlic 

�rodowiskowych, Specjalnego O�rodka Szkolno – 

Wychowawczego oraz Zespołu Szkół Specjalnych. 

Pani Dyrektor Jolanta Chwałek poinformowała 

równie�, �e w miesi�cach wakacyjnych zaszła 

konieczno�� przeprowadzenia generalnego remontu 

dachu. Spowodowane to było zalewaniem �cian 

oraz wynikaj�cym z zalewania zagrzybianiem �cian. 

Ponadto wykazane zostały inne usterki, takie jak 

m.in. zagrzybienie konstrukcji dachu, brak 

odpowiedniej wentylacji, zawilgocenie, zagro�enie 

samozapłonem, braki w orynnowaniu oraz �lady 

ingerencji zwierz�t (kun). Oferty na wykonanie 

remontu zło�yły 3 firmy, z czego została wybrana 

firma która zło�yła najta�sz� ofert� (59 tys. zł). 

Cz��� �rodków (20 tys. zł) Biuro Wystaw 

Artystycznych wydatkowało z �rodków własnych, 

natomiast o otrzymanie pozostałej kwoty (39 tys. zł) 

Biuro Wystaw Artystycznych zawnioskowało 

do Prezydenta Miasta. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej – Pani 

El�bieta Pomiankiewicz poinformowała, 

�e w miesi�cach stycze� – pa�dziernik 2013 r. 

zarejestrowano 7901 czytelników. Do domu 

wypo�yczono ponad 141 tys. woluminów. 

Zanotowano ponad 60 tys. odwiedzin 

w wypo�yczalniach i 22 tys. wizyt w czytelniach. 

Na miejscu udost�pniono 36 tys. ksi��ek i 104 tys. 

nieoprawnych czasopism. Pani Dyrektor El�bieta 

Pomiankiewicz zwróciła uwag�, �e mo�na 

odnotowa� wzrost czytelnictwa w mie�cie, poniewa�
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w roku 2013 wypo�yczono o 6,5 tys. wi�cej ksi��ek 

ni� w analogicznym okresie ubiegłego roku. Wi�cej 

osób korzysta te� w czytelni z internetu. 

W bie��cym roku zakupiono ksi��ek za kwot� 135 

tys. zł, z czego 115 tys. zł stanowiły �rodki 

pochodz�ce z bud�etu Gminy, natomiast 20 tys. zł 

sfinansowano z dotacji celowej z Ministerstwa 

Kultury. 

Ponadto, Miejska Biblioteka Publiczna zajmuje si�
popularyzacj� czytelnictwa. Do pa�dziernika br. 

zorganizowano 9 spotka� autorskich, jak równie�
8 opartych na literaturze  przedstawie� teatralnych 

dla dzieci. Odbywały si� równie� spotkania 

Dyskusyjnego Klubu Ksi��ki i Klubu Młodych 

Miło�ników Ksi��ek. Prowadzone s� lekcje 

biblioteczne dla przedszkolaków i uczniów, 

natomiast w okresie wakacji odbywały si� zaj�cia 

dla dzieci „Kolorowe lato z bibliotek�”. 

Na grudzie� planowane jest spotkanie autorskie 

z Pani� Agnieszk� Fronczek, spotkanie z Panem 

Marcinem Mellerem oraz spektakl dla dzieci. 

Pani Dyrektor El�bieta Pomiankiewicz zwróciła 

uwag� na złe warunki lokalowe biblioteki. Obecnie 

spotkania odbywaj� si� w Biurze Wystaw 

Artystycznych, Miejskim Centrum Kultury 

i w domach kultury. Wyst�puj� problemy zwi�zane 

z gromadzeniem ksi�gozbioru, gdy� brakuje miejsca 

na nowe ksi��ki. Kilka lat temu przeprowadzona 

została selekcja ksi��ek, jednak – aby by� „na 

bie��co” – cały czas ksi�gozbiór musi by�
poszerzany o nowe pozycje. Dlatego te� nale�ałoby 

pomy�le� o nowym lokalu dla Biblioteki. 

Radny Ryszard Binensztok zauwa�ył, �e w materiale 

jest informacja o tym, �e płyta Chóru 

Nauczycielskiego Coro Cantorum ma zosta� nagrana 

w studiu w O�arowie i zwrócił si� z zapytaniem, 

czy chodzi tu o O�arów obok Ostrowca 

�wi�tokrzyskiego i od kiedy takie studio 

funkcjonuje. 

Pani Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury – Pani 

El�bieta Baran potwierdziła, �e studio to znajduje si�
w pobliskim O�arowie i funkcjonuje ono od kilku 

lat. 

Członkowie Komisji przyj�li do wiadomo�ci 

informacj� dotycz�c� działa� Gminy Ostrowiec 

�wi�tokrzyski w zakresie kultury w 2013 r. 

(informacja Miejskiego Centrum Kultury, Biura 

Wystaw Artystycznych i Miejskiej Biblioteki 

publicznej w zał�czeniu do protokołu) 
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III. Sprawy ró�ne: 

- pismo Towarzystwa Przyjaciół Denkowa 

w sprawie ustanowienia roku 2014 Rokiem 

Miasta Denkowa 

Wiceprzewodnicz�ca Rady Miasta – Barbara 

Buszkiewicz stwierdziła, �e 450 lat jest bardzo 

wa�n� rocznic� dla Denkowa i poprosiła 

Przewodnicz�cego Rady Miasta  - Janusza   

Wojciecha Kotasiaka o zabranie głosu. 

Przewodnicz�cy RM – Janusz Wojciech Kotasiak 

zwrócił uwag�, �e zapis „Rok Miasta Denkowa” 

jest kontrowersyjny, gdy� obecnie Denków jest 

cz��ci� miasta Ostrowca �wi�tokrzyskiego. 

Przewodnicz�cy Janusz Wojciech Kotasiak uznał, 

�e warto by było podj�� uchwał� intencyjn�, jednak 

konieczna by była zmiana sformułowania. 

Zaproponował nazw� „Rok niegdysiejszego Miasta 

Denkowa”, lub bardziej z punktu widzenia formalno 

– prawnego  „Rok dzielnicy Ostrowca, niegdy�
miasta Denkowa”. 

Przewodnicz�cy RM - J. W. Kotasiak zwrócił 

uwag�, �e w przypadku Denkowa mamy 

do czynienia z pewn� specyfik�, gdy� inne osiedla 

w przeszło�ci nie były miastami i zwrócił si�
z zapytaniem do członków Komisji, czy uwa�aj�, 
e nale�ałoby podj�� intencyjn�, symboliczn�
uchwał� w powy�szej kwestii. Podkre�lił tak�e, 

�e tytuł powinien zosta� sprostowany. 

Przewodnicz�cy RM – J. W. Kotasiak poinformował 

równie� członków Komisji, �e na posiedzeniu 

Komisji ds. Rodziny wniosek ten został 

zaopiniowany jednogło�nie negatywnie, w zwi�zku 

ze sprzeciwem członków Komisji wobec 

proponowanej nazwy, jednak wniosek ten wymaga 

przeanalizowania. Obecnie pisana jest bowiem 

monografia Ko�cioła pw. �wi�tego Stanisława, 

narodził si� równie� pomysł otworzenia izby 

muzealnej dotycz�cej ceramiki. Przewodnicz�cy 

RM - J. W. Kotasiak przypomniał równie�, 
�e miasto Denków miało nadane odr�bne przywileje 

królewskie. Zdaniem Przewodnicz�cego RM 

wszystkie te aspekty powoduj�, �e spraw�
ustanowienia Roku Denkowa nale�ałoby 

potraktowa� w sposób odr�bny. Przewodnicz�cy 

stwierdził, �e Denków nie prosił o to, �eby go 

w 1954 roku wł�czono do Ostrowca i zwrócił si�
z zapytaniem do członków Komisji, czy uwa�aj�, �e 

Denkowowi nale�y si� jaki� sentyment. 

Wiceprzewodnicz�ca RM – Barbara Buszkiewicz  

poinformowała, �e został powołany komitet 

ds. obchodów. Stwierdziła równie�, �e jest 

za�enowana stanowiskiem Komisji ds. Rodziny 

i przedstawionym jej tłumaczeniem powodów tej 

decyzji. Wiceprzewodnicz�ca Barbara Buszkiewicz 

wyraziła dum� z powodu doczekania tak wa�nej 
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rocznicy. Poinformowała, �e sesja, o której mowa 

w przedmiotowym pi�mie miałaby na celu 

przedstawienie historii Denkowa, garncarstwa, 

zbiorów muzealnych. Zauwa�yła równie�, 
�e na cmentarzu w Denkowie znajduj� si� groby 

powsta�ców z Powstania Styczniowego. Stwierdził, 

�e pomimo, �e mieszka�cy ciesz� si�, �e s�
Ostrowczanami, maj� swój herb i chcieliby 

zachowa� histori�. 
Przewodnicz�cy RM – J. W. Kotasiak przypomniał, 

�e w 1995 roku, podczas przygotowywania 

monografii miasta Ostrowca �wi�tokrzyskiego, 

narodził si� problem, jak potraktowa� w niej 

Denków, poniewa� przez wiele lat było to odr�bne 

miasto. 

Radna Małgorzata Krysa – Kowal zwróciła uwag�, 
�e uchwała mogłaby zobowi�zywa� miasto 

do udzielenia dotacji i stwierdziła, �e pomimo, 

�e Denków ma swoj� histori�, z podobnym 

wnioskiem mog� zwróci� si� mieszka�cy innych 

osiedli. Zdaniem radnej nie jest konieczne podj�cie 

takiej uchwały i organizacja wyjazdowej sesji Rady 

Miasta. 

Przewodnicz�cy RM – J. W. Kotasiak przypomniał, 

�e s� inne osiedla w Ostrowcu, jak Cz�stocice czy 

Klimkiewiczów, które maj� odr�bn� histori�
i równie� same były miejscowo�ciami. 

Wiceprzewodnicz�ca RM – Barbara Buszkiewicz 

zadeklarowała, �e na posiedzenie Komisji 

Samorz�dowej zaprosi Pana Leszka Paska, który 

ze strony wnioskodawcy przedstawi powy�sz�
kwesti�. 
Radny Ryszard Binensztok zwrócił si� z zapytaniem 

do Wiceprzewodnicz�cej RM – Barbary 

Buszkiewicz o kwesti� zmiany nazwy. 

Wiceprzewodnicz�ca RM – Barbara Buszkiewicz 

przyznała, �e nazwa nie jest prawidłowa i nale�ałoby 

j� zmieni�. 
Radny Robert Martynowski przypomniał, ze w tym 

roku obchodzona była dwusetna rocznica huty 

w Ostrowcu. Zwrócił uwag�, �e obecnie w hucie 

zatrudnionych jest 1400 osób, w zwi�zku z czym 

nieznaczna cz��� hutników zwi�zana jest obecnie 

z miastem, mo�na bardziej mówi� o powi�zaniach 

rodzinnych z osobami, które kiedy� pracowały 

w hucie. W Denkowie zamieszkuje ok. 5000 osób, 

dlatego te�, je�eli tak du�a grupa chce obchodzi� rok 

Denkowa, radni nie powinni by� temu przeciwni. 

Nale�ałoby jednak zmieni� nazw� i po korekcie 

rozwa�y� t� kwesti�. 
Radny Piotr Mrugała zwrócił uwag�, �e zmiany, 

które si� proponuje, czyli np. usuni�cie słowa 

„miasto” nie rozwi��e tej kwestii, gdy� Denków 
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wiele lat temu utracił prawa miejskie, nie mo�na 

wi�c w ogóle mówi� o jego 450 – leciu. Zdaniem 

Radnego jest nielogiczne obchodzenie 450 – lecia 

Miasta Denkowa, gdy� od wielu lat Denków nie jest 

miastem tylko osiedlem, czyli zupełnie innym 

tworem. Poniewa� Denków jako miasto nie ma 

450 lat, mo�liwe byłoby jedynie obchodzenie 

rocznicy miasta Denkowa do momentu utraty praw 

miejskich. 

Wiceprzewodnicz�ca RM – Barbara Buszkiewicz 

wyja�niła, ze chodzi tu jedynie o 450. rocznic�
nadania Denkowowi praw miejskich. 

Radny Wojciech Lesiak stwierdził, �e wszystkie 

poruszone kwestie powinny zosta� zweryfikowane 

przez Przewodnicz�cego Towarzystwa Przyjaciół 

Denkowa – Pana Leszka Paska, który powinien 

przedstawi� równie� cały proponowany program 

obchodów. 

Radny Wojciech Mazur stwierdził, �e popiera 

stanowisko Radnego Wojciecha Lesiaka, jednak 

stwierdził, �e jego zdaniem nie jest konieczne 

organizowanie wyjazdowej sesji Rady Miasta 

w Denkowie. 

Radny Wojciech Lesiak przypomniał, �e kwestia 

zwoływania sesji Rady Miasta le�y 

w kompetencjach Przewodnicz�cego Rady Miasta 

i je�eli sesja b�dzie zwołana, radni maj� obowi�zek 

wzi�� w niej udział. 

Przewodnicz�cy Komisji – Pan Maciej Kuszewski 

stwierdził, �e tego typu sesje maj� na celu 

u�wietnienie rocznic, czy wydarze�.  
Wiceprzewodnicz�ca RM – Pani Barbara 

Buszkiewicz zadeklarowała, �e  zorganizuje 

spotkanie z Przewodnicz�cym RM 

i Przewodnicz�cym Towarzystwa Przyjaciół 

Denkowa – Panem Leszkiem Paskiem. Na spotkaniu 

tym zostan� przedyskutowane i wyja�nione 

wszystkie w�tpliwo�ci przedstawione 

na posiedzeniu Komisji. 

Na tym posiedzenie zako�czono. 

  

Odr�bne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin nast�pnego posiedzenia: nie ustalono. 

Protokołowała:                                   Przewodniczył: 

mgr Anna Krakowiak              Przewodnicz�cy Komisji 

                 mgr Maciej Kuszewski 

  

         


